
Odziedziczyć Boga
Odziedziczyć można nie tylko majątek. Także urodę, zdolności,
talent.  Dziedziczenie  majątku  bywa  czasami  kłopotliwe;
powoduje spory: że za mało, że niesprawiedliwie. Zdarza się
również, że ktoś zostaje wydziedziczony, a więc pozbawiony
prawa  do  spadku.  Św.  Paweł  mówi  dzisiaj,  że  jesteśmy
dziedzicami Boga. Wynika to z chrztu świętego, przez który
staliśmy się dziećmi Boga, naszego jedynego Ojca: Jeżeli zaś
jesteśmy  dziećmi,  to  i  dziedzicami:  dziedzicami  Boga,  a
współdziedzicami Chrystusa, skoro wspólnie z Nim cierpimy po
to, by też wspólnie mieć udział w chwale. Jest to dziedzictwo
największe, bo sięgające całej wieczności. Chrześcijanie zbyt
mało zabiegają o to dziedzictwo życia wiecznego z Bogiem.
Dziedziczenie  wiecznego  oglądania  Boga  nie  dokonuje  się
automatycznie. Zbyt wielu zostaje wydziedziczonych, bo ani nie
starali się wierzyć, ani współcierpieć z Chrystusem. Nie są
zbyt zainteresowani udziałem w chwale Bożej z Chrystusem, ale
też do końca nie zdają sobie sprawy z tego, że alternatywą
jest wieczne zatracenie. Piekło to całkowite wydziedziczenie i
wyobcowanie. Matka Boża w Fatimie z tak wielkim zatroskaniem
przestrzegała ludzkość przed tą tragiczną możliwością, jaką
jest  piekielne  wydziedziczenie  człowieka.  Dlatego  potrzeba
żarliwej modlitwy: O Boże, zachowaj nas od ognia piekielnego,
zaprowadź wszystkie dusze do nieba. [prob.]

http://www.czarnowasy.opole.opoka.org.pl/2013/06/23/odziedziczyc-boga/

